
  
Protokół Nr XXXVIII/10 

z  sesji  Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 28 maja 2010 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201

Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski o godz. 800 otworzył obrady XXXVIII sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył , Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , zastępca Wójta Jerzy
Makowski , Sekretarz Gminy Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Ponadto w obradach  uczestniczył radca prawny Roman Janił .   
Z gości zaproszonych w obradach sesji  uczestniczyli:
Pan Mirosław Denis- Komendant Komendy Powiatowej Policji w Stargardzie Szczecińskim oraz
Pan Sławomir Siwiec Kierownik Rewiru III Dzielnicowych  .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr  1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2  do protokołu .  
Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski zabierając głos przypomniał ,Ŝe 26 maja 1990 roku
odbyły się pierwsze wybory samorządowe w Polsce .Dziś jest  święto – XX lecia  powstania
Jednostki  Samorządu Terytorialnego w Polsce  , podsumowując czas działania samorządów
przewodniczący m.in  powiedział ,  iŜ naleŜy ten czas  zaliczyć jako  pozytywny .
Z tej okazji  w obradach sesji uczestniczył Edward Kosmal – Przewodniczący  Rady Gminy I
kadencji 1990-1994  oraz Grzegorz Godlewski – Przewodniczący Rady Gminy II kadencji 1994-
1998 .
Protokół nr XXXVII/10 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 kwietnia 2010 r. został
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Radni uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłosili wobec powyŜszego rada obradowała
według porządku otrzymanego wraz z zawiadomieniem .
Porządek obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński przedstawiał się następująco 
1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXVII/10   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński
  w dniu  30 kwietnia  2010 r.  

2.Interpelacje radnych 
3.Analiza stanu porządku publicznego 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4
5.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Li.Podjęcie
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym  
   lokalu uŜytkowego- ośrodek zdrowia w Pęzinie pnik  
   „ gmina Stargard  Szczeciński    
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard Szczeciński 
7.Podjęcie uchwały wyraŜającej opinię w sprawie utworzenia okręgu wyborczego w 
   wyborach do Rady Powiatu Stargardzkiego 
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 Rady Gminy   
   Stargard Szczeciński z dnia 29 grudnia 2009 roku .
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany limitów 
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     wydatków na   wieloletnie programy inwestycyjne 
10.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym jednostkom 
     samorządu terytorialnego 
11.Ocena  funkcjonowanie transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb  
     mieszkańców gminy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu
12.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat 
     profilaktyki  realizowanej na terenie gminy 
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty
13.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2010 roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy róŜne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad  sesji  
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Przewodniczący rady poinformował ,iŜ w dniu 26 maja 2010 r. radny Edward Lutyński złoŜył
interpelację .Odpowiedź na złoŜoną interpelację będzie udzielona zgodnie z obowiązującymi
przepisami .
Ad.3
Pan Mirosław Denis Komendant Komendy Powiatowej Policji w Stargardzie Szczeciński i Pan
Sławomir Siwiec jako Kierownik Rewiru III Dzielnicowych przedstawili informację na temat stanu
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy za rok 2009 ., udzielając odpowiedzi lub
wyjaśnień na zadawane pytania . 
W trakcie dyskusji radny Edward Lutyński zwrócił szczególną uwagę ,na  problem dotyczący
spoŜywania alkoholu w niedozwolonych miejscach tj. przed sklepem i zaapelował  o opracowanie
takiego regulaminu , aby były ogródki do spoŜywania  alkoholu , aby to było ucywilizowane na
terenie gminy .
Wójt Gminy –odnosząc się do w/w wypowiedzi  m.in. odpowiedział ,Ŝe są przepisy zawarte  w
uchwale, które określają zasady  zakładania ogródków do spoŜywania piwa i taki ogródek
funkcjonuje np. w Krąpielu  .
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła opinię
komisji do omawianego tematu , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa i
porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński za rok 2009. 
Ad.4 
Uchwała Nr XXXVIII/304/10  w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem w trybie
bezprzetargowym  lokalu uŜytkowego- ośrodek zdrowia w Pęzinie 
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski zapytał się radnych czy mają uwagi bądź
pytania do w/w projektu chwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15
głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVIII/304/10 ,
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu .   
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXXVIII/305/10 w sprawie zatwierdzenia " Planu Odnowy 



- 3 - 
Miejscowości Lipnik " gmina Stargard Szczeciński 
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski zapytał się radnych czy mają uwagi bądź
pytania do w/w projektu chwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15
głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVIII/305/10 ,
która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXXVIII/306/10 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard
Szczeciński 
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski zapytał się radnych czy mają uwagi bądź
pytania do w/w projektu chwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15
głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVIII/306/10 ,
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XXXVIII/307/10 wyra Ŝającej opinię w sprawie utworzenia okręgu
wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Stargardzkiego  
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski zapytał się radnych czy mają uwagi bądź
pytania do w/w projektu chwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15
głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVIII/307/10 ,
która stanowi załącznik nr 6 do protokołu .
Ad.8
Podjęcie uchwały Nr XXXVIII/308/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 Rady
Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 29 grudnia 2009 roku 
Przewodniczący Rady poinformował , Ŝe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały ze
zmianą nazwy ulicy . W tej sprawie jak powiedział przewodniczący  wpłynęła w dniu 12 maja 2010
petycja mieszkańców , co było wskazane w uzasadnieniu do projektu uchwały .
W dniu 26 maja 2010 r. wpłynęło pismo Pana Grzegorza Seweryna  mieszkańca Grzędzic w
sprawie nie dokonywania zmiany i utrzymanie istniejącej nazwy - ulicy Uśmiechu . Ksero pisma
otrzymali wszyscy radni .   
Radny Edward Lutyński przypomniał ,Ŝe przy uchwale w sprawie nadania nazw ulic postulował ,
aby w pierwszej kolejności opracować plany miejscowe zagospodarowania przestrzennego  dla
Grzędzic , a dopiero potem nadać nazwy ulicom .
Przewodniczący rady odnosząc się do przygotowanego projektu uchwały na sesję  i nowej sytuacji
wynikającej z otrzymanego pisma  zaproponował  , aby radni wypowiedzieli się w tej sprawie
podczas głosowania .
Radny Edward Lutyński – zapytał się w czyim władaniu jest ulica Uśmiechu .
Sekretarz Gminy wyjaśniła ,Ŝe  ulica ta stanowi własność gminy .Jest ulicą ślepą połoŜoną
prostopadle do ulicy Akacjowej , która zaczyna się od jednej z głównych ulic w miejscowości . 
Gmina jest na etapie wydzielania w sąsiedztwie tego terenu nowych działek budowlanych wraz z
drogą dojazdową . Zamierza nowo wydzielonej drodze zaproponować nadanie nazwy ulicy
Akacjowa .Wobec tego byłby to jeden kompleks terenu z jedną nazwą ulicy . 
Wobec powyŜszego przewodniczący rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 6 głosami „za” ,
„przeciw'' 0 i 9 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę Nr XXXVIII/308/10 , która stanowi
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.9
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Podjęcie uchwały Nr XXXVIII/309/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne .
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski zapytał się radnych czy mają uwagi bądź
pytania do w/w projektu chwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15
głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVIII/309/10 ,
która stanowi załącznik nr 8 do protokołu .
 Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XXXVIII/310/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym
jednostkom samorządu terytorialnego
Przewodniczący Rady Gminy  Jerzy Wojciechowski zapytał się radnych czy mają uwagi bądź
pytania do w/w projektu chwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15
głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVIII/310/10 ,
która stanowi załącznik nr 9 do protokołu .
Ad.11
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk  
omówił informację dotyczącą funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem
potrzeb mieszkańców gminy , a następnie przedstawił  opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o funkcjonowaniu
transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców gminy .
Radni uwag i pytań do w/w tematu  nie zgłosili. 
Ad.12
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła opinię
komisji do informacji Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
 na temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy , a mianowicie :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty  przyjęła informację Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy w roku 2009 .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.13
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do realizacji
budŜetu gminy za I-szy kwartał 2010 roku w brzmieniu jak niŜej :
Komisja Rewizyjna bez uwag przyjęła informację z wykonania budŜetu gminy Stargard
Szczeciński  za okres od dnia 1 stycznia do końca kwartału I roku 2010 i pozytywnie zaopiniowała .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.14
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił informację z działalność
za okres od ostatniej sesji , a mianowicie :
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
I. WYKONANO

1.W dniu 06.05.2010 r. aktem notarialnym Rep. Nr 2728/2010 zawarto umowę notarialną 
    stanowiącą warunkową umowę sprzedaŜy prawa własności niezabudowanej nieruchomości 
    oznaczonej numerem działki 29/2 o pow. 0,1384 ha, połoŜonej w obrębie Małkocin. Cena 
    sprzedaŜy ustalona została na kwotę 26 670,00 zł. SprzedaŜ w drodze I przetargu ustnego 
    nieograniczonego. Nabywca – Paulina Kozłowska.
2. W dniu 27 maja 2010 r. przeprowadzono drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaŜ 
    samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 3 o powierzchni uŜytkowej 43,60 m2 w budynku 
    mieszkalnym nr 25 wraz z przynaleŜnymi do niego pomieszczeniami gospodarczymi o pow. 19 
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    m2 w budynku gospodarczym oraz udziałem w wysokości 29/100 części w częściach wspólnych 
    budynku i takim samym udziale w prawie własności działki gruntu oznaczonej numerem 189/1 
    o pow. 0,2586 ha, połoŜnej w obrębie Trzebiatów. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. 
    Do przetargu nie przystąpił Ŝaden oferent. Cena wywoławcza została ustalona na kwotę 
    15 000,00 zł.
3. W dniu 07.05.2010 r. zawarto umowę zlecenia na wykonanie prac polegających na określeniu 
    wartości 9 nieruchomości połoŜonych w obrębie Smogolice przeznaczonych do sprzedaŜy w 
    drodze przetargu ustnego nieograniczonego. Umowa zawarta z „DOM-MECH” Biuro Wyceny 
    Nieruchomości Katarzyna Korbutowicz z/s. Stargard Szczeciński, ul. Piłsudskiego 87d/6 - kwota 
    2 269,20 zł.
4. Dnia 12.05.2010 r. Agencja Nieruchomości Rolnych w Szczecinie nieodpłatnie przekazała na 
    rzecz Gminy Stargard Szczeciński dwie nieruchomości wchodzące w skład Zasobu Własności 
    Rolnej Skarbu Państwa, stanowiące wewnętrzne drogi osiedlowe:
    - niezabudowaną działkę nr 185/1 o pow. 0,0040 ha połoŜoną w obrębie Kiczarowo – umowa 
      nieodpłatnego przekazania Rep. A nr 4271/2010 zawarta w trybie art. 24 ust. 5 ustawy o gospo
      darowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa,
    - niezabudowaną działkę nr 92/2 o pow. 1,9071 ha połoŜoną w obrębie Krąpiel-umowa 
      nieodpłatnego przekazania Rep.A nr 4271/2010 zawarta w trybie art. 44 ust. 1 w/w ustawy    
      (uzaleŜniona od dofinansowania przez ANR kosztów jej remontu i utrzymania).
5. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew: 15 szt.
6. WyraŜono zgodę na usunięcie drzew na działkach będących własnością gminy Stargard 
    Szczeciński w miejscowościach: Grabowo, Lubowo Trzebiatów, Pęzino
7. Zawarto umowy dzierŜaw na działki stanowiące własność Gminy:
    - działki oznaczonej numerem 32/6, o pow. 0,0383 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik  GNR. 
      72243 – 6/10 na okres do trzech lat (do 04.03.2013 r.), czynsz roczny w wysokości 45,00 zł, 
      dzierŜawca Arkadiusz Brygman,
    - działki oznaczonej numerem 32/16, o pow. 0,0331 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik GNR. 
      72243 – 7/10 na okres do trzech lat (do 04.03.2013 r.), czynsz roczny w wysokości 45,00 zł, 
      dzierŜawca Danuta Gołygowska,
    - działki oznaczonej numerem 32/6, o pow. 0,0331 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik GNR. 
      72243 – 8/10 na okres do trzech lat (do 04.03.2013 r.), czynsz roczny w wysokości 45,00 zł, 
      dzierŜawca Jerzy Kabała,
    - działki oznaczonej numerem 32/14, o pow. 0,0333 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik GNR. 
      72243 – 9/10 na okres do trzech lat (do 04.03.2013 r.), czynsz roczny w wysokości 45,00 zł, 
      dzierŜawca Bolesław Radomski,
    - działki oznaczonej numerem 32/12, o pow. 0,0331 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik GNR. 
      72243 – 10/10 na okres do trzech lat (do 04.03.2013 r.), czynsz roczny w wysokości 45,00 zł, 
      dzierŜawca Ryszard Kotlarek,
    - działki oznaczonej numerem 32/7, o pow. 0,0378 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik GNR. 72243 –
      11/10 na okres do trzech lat (do 04.03.2013 r.), czynsz roczny w wysokości 45,00 zł, dzierŜawca
      Paweł Nowak.
8. Wystawiono 7 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, połoŜonych na 
    terenie gminy w obrębach: Grzędzice, Kiczarowo, Krąpiel, Pęzino, Strachocin i Tychowo.
9. Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
    poświadczono 8 oświadczeń o powierzchni uŜytków rolnych, 7 oświadczeń o osobistym 
    prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 1 oświadczenie o posiadaniu praktycznych kwalifikacji 
    rolniczych.
10. Wydano z urzędu decyzje zatwierdzającą projekt podziału:
    - działki oznaczonej numerem 148/1, połoŜonej w obrębie Grabowo, stanowiącej własność 
      gminy, celem wydzielenia działek pod zabudowę mieszkaniową,
    - działki oznaczonej numerem 378, połoŜonej w obrębie Klępino, stanowiącej własność gminy, 
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      celem wydzielenia terenu, zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania 
      przestrzennego gminy, oznaczonego symbolem 06 KD i przeznaczonego na cele drogi klasy 
      dojazdowej – gminnej.
11. Wydano na wniosek decyzje zatwierdzające projekt podziału:
    - działki nr 795, połoŜonej w obrębie Małkocin,
    - działki nr 797, połoŜonej w obrębie Małkocin,
    - działki nr 112/1, połoŜonej w obrębie Rogowo,
    - działki nr 307, połoŜonej w obrębie Klępino,
    - działki nr 44/2, połoŜonej w obrębie Tychowo,
    - działki nr 14/10, połoŜonej w obrębie Grabowo,
    - działki nr 83/3, połoŜonej w obrębie Grabowo,
    - działek nr 31/18, 31/19 i 31/20 połoŜonych w obrębie Kiczarowo.
12. Wydano ogólnie 153 decyzje o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 
    napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej, w tym jedną odmowną. Gmina z tego tytułu
    otrzymała w maju dotację w wysokości 725 552,03 zł.
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji wykonano:

I. WYKONANO:
1. Wykonanie prac remontowych w lokalu szatni sportowej w Koszewie związanych 
    z przygotowaniami do imprezy pn.: „Biesiada w Koszewie”.
Ponadto:
1. Wydanie  zgody  oraz  decyzji  na  zajęcie  pasów  drogowych  dróg  wewnętrznych i dróg 
    gminnych,  a  takŜe na  umieszczenie  urządzeń  infrastruktury  technicznej  w  pasach 
    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych.
2. WyraŜenie zgody na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
    - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 6 szt.,
    - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych –8 szt.,
    - zjazdów na tereny działek budowlanych – 4 szt.,
3. Przeprowadzenie odbiorów zajmowanego pasa drogowego dróg wewnętrznych i dróg
    Gminnych.
4. Podpisanie  nowej umowy na usługi kominiarskie w obiektach gminnych. 
5. Podpisanie umowy  i udostępnienie pomieszczeń w świetlicy w Krąpielu na działalność Poczty 
    Polskiej.
II. Postępowania przetargowe: 
1.Zakończono postępowania o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia 
    publicznego na obsługę eksploatacyjną i remontową dróg na terenie gminy Stargard Szczeciński, 
    podpisano umowę realizacyjną.
2. Prowadzenie postępowania o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia 
    publicznego na przebudowę budynku świetlicy na mieszkania socjalne w Klępinie wraz z 
    budową budynku gospodarczego oraz zagospodarowaniem przyległego terenu. Postępowanie jest
    w fazie ogłoszenia wyboru wyłoniono wykonawcę cena brutto 307 902,72 zł.
3. Prowadzenie postępowania o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia 
    publicznego na wykonanie  robót  budowlanych  na terenie gminy Stargard Szczeciński, 
    postępowanie jest w fazie badania ofert.
4. Prowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na 
    wykonywanie nadzoru inwestorskiego nad przebudową budynku świetlicy na mieszkania 
    socjalne w Klępinie wraz z budową budynku gospodarczego oraz zagospodarowaniem 
    przyległego terenu. Postępowanie jest w fazie zaproszenia do składania ofert.
5. Przygotowywania postępowania o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia 
    publicznego pn.: roboty budowlane  w pomieszczeniach biurowych budynku biurowo – 
    usługowego przy Rynku Staromiejskim 5. Zlecono i wykonano przeszacowanie kosztorysów 
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      inwestorskich dotyczących zadania inwestycyjnego 
W Referacie Planowania Przestrzennego:

I. WYKONANO
1.Wydano:
    - 47 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 
    - 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 
    - 7 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
    - 9 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości 
      z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    - 20 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
    - 30 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
      gminy Stargard Szczeciński,    
Ponadto  Wójta uczestniczył w spotkaniach i zebraniach , takich jak :
07.05.2010 – Barzkowice – Obchody dnia  św. Floriana i 50-Lecie OSP ,
13.05.2010 – spotkanie z sołtysami 
15.05.2010 – Międzygmine zawody sportowo-poŜarnicze w Witkowie .
22.05.2010 – spotkanie w sprawie wywozu gabarytów
26.05.2010 – spotkanie z dyrektorami szkół 
Radni uwag i pytań do przestawionej  informacji nie zgłosili . 
Ad.15 
Przewodniczący rady poinformowała ,iŜ zwyczajowo uczestniczył w pracach związanych z
przygotowaniem obrad sesji . Ponadto uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym w Barzkowicach
z okazji Święta StraŜaka , gdzie było widać duŜe zaangaŜowanie członkiń  Koła Gospodyń
Wiejskich .
Ad.16 
Odpowiedzi na interpelacje nie było.
Ad.17
Radny Edward Lutyński zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta jak i Przewodniczącego Rady czy
ktoś   uczestniczył w uroczystości związanej z nadaniem dla Pani Joanny Kulmowej doktora
honoris causa Uniwersytetu Szczecińskiego    .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe o tej uroczystości dowiedział się z prasy . 
Wobec powyŜszego radny Edward Lutyński zgłosił wniosek o następującej treści : 
Zwracam się do Pana Wójta i Przewodniczącego Rady i Radnych o podjęcie prac związanych z
nadaniem Pani Joanie Kulmowej Tytułu  Honorowego Mieszkańca Gminy. 
Radny zaznaczył ,Ŝe mimo przeprowadzki Pani Kulmowej do Warszawy  nie zapomina ona
Strumianach  i cały czas promuje gminę  w swojej twórczości  .
Wójt Gminy – m.in. powiedział ,Ŝe Pani Joanna Kulmowa skorzystała z okazji i przeprowadziła się
do Warszawy , ferma norek nie była raczej tym elementem przewaŜającym , nie miała pretensji do
gminy . 
Przewodniczący rady powiedział ,Ŝe jest to dobry wniosek i naleŜy co niektórych mieszkańców  w
ten sposób uhonorowywać  , ale muszą być zachowane pełne procedury .
Ad.18 
Radna Renata Kornet – zgłosiła następujące sprawy , a mianowicie ;

– wykonanie robót przy drogach , bo po opadach zbierają się „bajora” ,
– usunąć kamienie na drodze Warchlino-Małkocin gdzie był zakładany wodociąg .     

Radny Adam Kochaniec poinformował ,Ŝe na drodze GiŜynek – Kluczewo jest wysypisko śmieci .
Zastępca Wójta wyjaśnił ,Ŝe część drogi naleŜy administracyjnie do gminy , a część do miasta i 
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dlatego naleŜy sprawdzić na której części  znajduje się  te wysypisko  .
Ad.19 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski  podał  termin  zwołania  następnej  sesji,
terminy posiedzeń komisji wraz z tematami wynikającymi z planu pracy rady , a mianowicie :
- XXXIX sesja Rday Gminy dnia 25 czerwca 2010 r. , godz. 12 00 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu  dnia 21 czerwca  2010 r. o godz. 8 00 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 22 czerwca  2010 r. o godz. 10 0 0    z tematem :
  1.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( wyjazd komisji w teren ) 
     Opinia komisji na sesję  
- komisja rewizyjna dnia 26 maja 2010 r. o godz. 800  
Ad.18 
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski
podziękował wszystkim za udział  i  o godz. 930 zamknął  obrady XXXVIII  sesji  Rady Gminy
Stargard Szczeciński .
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